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Protokół Nr XXXI 
 
z obrad XXXI  sesji Rady Gminy Pabianice z dnia 28 listopada    2016 r. 
 
Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 1415   w Urzędzie Gminy w Pabianicach.  
 
Na ustawowy stan składu Rady Gminy 15 radnych, w sesji uczestniczyło 14  radnych. 
Nieobecna radna D. Szczesik.   Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu. Ponadto 
w sesji uczestniczyli sołtysi obecni zgodnie z listą obecności stanowiącą zał. nr 2 do protokołu,  
Wójt Gminy H. Gajda, w – ce Wójt Gminy R. Figiel, Skarbnik Gminy M. Nowicka, Kierownik 
Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Nieruchomościami S. Izbicki, Kierownik Referatu 
Oświaty, Kultury i Sportu M. Wieczorek, przedstawiciele Stowarzyszenia Pax Tecum: p. P. 
Madej i p.  A. Chmielewski.  
 
 Ad. pkt 1. 
 
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pabianice M. Muszczak, który powitał 
przybyłych i stwierdził prawomocność obrad. 
 
Ad. pkt 2. 
 
 
Radni nie zgłaszali uwag do protokołu z XXXI sesji Rady Gminy Pabianice. Protokół z XXXI 
został przyjęty w głosowaniu 10 głosami za, 1 osoba wstrzymała się od głosu, 3 radnych nie 
brało udziału w głosowaniu.  
 
Ad. pkt 3.  
 
Do przedłożonego porządku obrad Wójt Gminy wnioskował o wprowadzenie projektów 
uchwał w sprawach:  
 
- ustalenia „Rocznego programu współpracy na rok 2017 Gminy Pabianice z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o               działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie” 
oraz dwóch projektów uchwał w sprawach  zmian w budżecie gminy Pabianice na 2016 r. 
dotyczących zmian w budżecie gminy między rozdziałami i  grupami wydatków dotyczących 
szkół; jeden  z projektów uchwał dotyczy szkoły w Bychlewie, drugi natomiast szkoły w 
Pawlikowicach.  
Innych uwag do porządku obrad nie zgłoszono.  
Przewodniczący Rady poddał do głosowania wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie  ustalenia „Rocznego programu współpracy na rok 2017 Gminy 
Pabianice z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy o  działalności pożytku publicznego i o wolontariacie”,  za którym Rada opowiedziała 
się jednogłośnie.  
Projekt uchwały otrzymał numer roboczy „L” wg kolejności alfabetycznej wpisanych do 
porządku obrad projektów uchwał. 
Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 
na 2016 r.( dot. SP w Bychlewie) Rada opowiedziała się  w głosowaniu jednogłośnie.  
 



2 
 

Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 
na 2016 r.( dot. SP w Pawlikowicach)” Rada opowiedziała się  w głosowaniu jednogłośnie.  
 
 
Powyższe projekty uchwał otrzymały numery robocze „Ł” i „M” wg kolejności alfabetycznej 
wpisanych do porządku obrad projektów uchwał. 
 
Porządek obrad wraz z powyższymi zmianami został przyjęty w głosowaniu jednomyślnie i 
przedkłada się w sposób zapisany poniżej: 
 
 
1. Otwarcie obrad XXXI  sesji. 
2. Przyjęcie protokołu z  XXX  sesji Rady Gminy Pabianice. 
3. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
4. Informacja Przewodniczących o pracy Komisji między sesjami. 
5. Informacja Wójta o pracy między sesjami. 
6. Interpelacje, wnioski i  zapytania radnych. 
7.  Podsumowanie działalności sportowej za rok 2016.  
 
 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
a/  szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za 
uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
– Uchwała Nr XXXI/A/2016  
b/ przyjęcia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy Pabianice – Uchwała Nr XXXI/B/2016 
c/ uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Pabianice 
dla terenu obejmującego część wsi Porszewice –XXXI/C/2016  
d/ uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Pabianice 
dla terenu obejmującego część wsi Szynkielew  – XXXI/D/2016 
e/ przystąpienia do zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Pabianice – Uchwała Nr XXXI/E/2016 
f/ przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Pabianice – Uchwała Nr XXXI/F/2016 
g/ przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 
Pabianice – Uchwała Nr XXXI/G/2016  
h/ określenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych i 
ustalania liczby punktów sprzedaży napojów zawierających powyżej 4,5% alkoholu ( z 
wyjątkiem piwa) przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży jak i w miejscu 
sprzedaży na terenie Gminy Pabianice – Uchwała Nr XXXI/H/2016 
i/ zmieniająca Uchwałę Nr XXXVII/314/2013 Rady Gminy Pabianice z dnia 24 czerwca 2013. 
w sprawie uchwalenia statutu Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pabianicach – 
Uchwała Nr XXXI/I/2016  
j/ obniżenia średniej ceny skupu żyta dla celów podatku rolnego – Uchwała Nr XXXI/J/2016  
k/ zmian w budżecie gminy na 2016 r. – Uchwała Nr XXXI/K/2016 
l/ ustalenia „Rocznego programu współpracy na rok 2017 Gminy Pabianice z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o               działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie” 
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l/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2016 r. – Uchwała Nr XXXI/L/2016 
Ł/ zmian w budżecie gminy Pabianice na 2016 r. – Uchwała Nr XXXI/Ł/2016 
 
9. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 
10. Wolne wnioski, komunikaty i sprawy różne. 
11. Zamknięcie obrad sesji. 
 
 
Ad. pkt 4. 
 
Przewodniczący Komisji przedłożyli informację o pracy Komisji miedzy sesjami.  
Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju poinformowała, że Komisja odbyła 
1 posiedzenie , na którym Komisja zajmowała się następującymi tematami: 
 

Analizą gospodarki ściekowej na terenie gminy Pabianice za 3 kwartały  
2016 r. oraz planami  Gminy Pabianice w zakresie zapobiegania bezdomności  
zwierząt. 
Na posiedzeniu Komisji Kierownik Sylwester Izbicki omówił zakres realizacji inwestycji  
dotyczących gospodarki ściekowej wraz ze wskazaniem wydatków i wpływów do budżetu z 
tego tytułu. W zakresie zapobiegania bezdomności zwierząt i podał propozycje Urzędu, tj.: 
uregulowanie kwestii dotyczącej wyboru społecznych karmicieli kotów, dofinansowywanie 
utrzymania psów zaadoptowanych ze schroniska w Wojtyszkach oraz, jeżeli przepisy na to  
pozwolą - sterylizacja/kastracja psów właścicielskich. 
Komisja omówiła również materiały na sesję i zajęła się sprawami różnymi. 
 
Przewodniczący Komisji Samorządowo-Społecznej i Organizacyjnej J. Błoch poinformował, 
że Komisja również odbyła 1 posiedzenie, na którym przy udziale Prezesów Klubów 
Sportowych działających na terenie gminy podsumowano działalność  sportową  za rok 2016.  
Komisja z uznaniem odniosła się do tej działalności tym bardziej, że skupia w swoich 
szeregach, dzieci i młodzież, jest za tym aby w dalszym ciągu stwarzać jak najlepsze warunki 
dla rozwoju sportu na naszym terenie.  
Komisja omówiła materiały   na najbliższą sesję Rady Gminy oraz podjęła sprawy różne, które 
wpłynęły do Komisji.  
 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Finansowej M. Gryska poinformował, że Komisja, 
której przewodniczy zajmowała się tematem dot. przygotowania do „akcji odśnieżania” na 
drogach Gminy Pabianice, omówiła materiały  na sesję Rady Gminy oraz sprawy różne.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej H. Szafrański poinformował, że Komisja Rewizyjna 
podjęła kontrolę w temacie kontroli umów zlecenie i o dzieło zawartych na rok 2015, kontrola 
została odłożona na kolejny termin z uwagi na umożliwienie dostarczenia przez radnych- 
członków Komisji pytań do przedłożonego materiału co również wymaga przygotowania 
odpowiedzi przez odpowiedni referat w Urzędzie Gminy. 
 
Ad. pkt 5.  
 
Wójt Gminy przedstawił informację o pracy Urzędu Gminy między sesjami tj. od  28.X.2016 
do 28.XI.2016 r.  
Informacja przedkłada się następująco:  
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„INFORMACJA WÓJTA GMINY PABIANICE O PRACY MIĘDZY SESJAMI 
Listopad 2016 r.  
 
W zakresie utrzymania dróg gminnych. 

1. Nadzór nad wykonywaniem robót drogowych  na zadaniu inwestycyjnym pn. 
„Przebudowa drogi gminnej nr 108274E  na odcinku Bychlew – Terenin.  
Trwają  prace odbiorowe  związane z zakończeniem zadania.       

 
2. Trwają  prace związane  z uzupełnianiem ubytków  w nawierzchni dróg przy użyciu 

kruszywa drogowego, szlaki i masy asfaltowej na zimno.  
 

3. Przygotowano i  podpisano umowy na  wykonywanie  odśnieżania dróg w okresie zimy 
2016/2017 i usuwanie śliskości zimowej.   

 
4. Wyłoniono  wykonawcę i podpisano  umowę na zamontowanie 2 lamp  ulicznych w  

miejscowości  Szynkielew.  
 

5. Zakończono remont  nawierzchni drogi w miejscowości Świątniki na odcinku od drogi 
gminnej  w Górce Pabianickiej  w kierunku wsi Konin  obok posesji  46  – dł.  ok. 0,5 
km 

 
6. Zbierano śmieci z pasa drogowego dróg gminnych  na terenie Gminy Pabianice oraz  

wycinano odrosty. 
 

7. Ogłoszono przetarg na  wyłonienie wykonawcy usług transportu publicznego na  3 
liniach  busowych na terenie gminy Pabianice.  

 
8. Wydano 4 decyzje  na zajęcie pasa drogowego dróg gminnych publicznych  w celu 

umieszczenia w pasie drogowym  urządzenia obcego nie związanego z 
funkcjonowaniem drogi.  

 
9. Uzgodniono 3 dokumentacje  projektowe  w zakresie prowadzenia robót  w pasie 

drogowym. 
 
Wykonywano inne  czynności  związane z  bieżącym utrzymaniem dróg na terenie gminy 

Pabianice oraz  wykonywano prace biurowe związane z funkcjonowaniem Referatu  

Planowania  i Dróg  w  Urzędzie Gminy Pabianice. 

W zakresie gospodarki wodno-ściekowej: 
 
1. Awarie sieci wodociągowej usuwane są na bieżąco 
2. Wydano 6 szt.  warunków technicznych przyłączenia się do sieci wodociągowej i   
            montażu  podlicznika  ( ogółem w roku 2016 - 159 )   
3. Trwają prace inwestycyjne - wodociągowe w Kudrowicach , Żytowicach i Majówce.             
4. Trwają prace projektowe projektów kanalizacji sanitarnej na terenie Gminy. 
 
W zakresie gospodarki nieruchomościami: 
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1. Wydano 6 szt. decyzji podziałowych  
2.         Wydano 10 szt.  zawiadomień dot. numeracji porządkowej,  
3.         Przygotowano 150 wypisów z rej. gruntów 20 wypisów z KW dla celów służbowych,  
5.         Zarejestrowano 20 akty notarialne,  
6.         Wykonano 53 spraw różnych /dot. wydania poświadczeń , zaświadczeń we własnym  
            gosp. i gosp. rodziców oraz    spraw związanych  z rozgraniczaniem nieruchomości  
           oraz odpisów decyzji archiwalnych/  
W zakresie ochrony środowiska: 
 
1. Wydano  decyzję  zezwalających na wycięcie drzew w drodze krajowej nr 71, oraz wszczęto 

9 postępowań o wydanie zezwolenia na wycięcie drzew. W ramach wszczętych postępowań 
dokonano oględzin w terenie.  

2.  Przeprowadzono kontrole i wydano 8  decyzji o umorzeniu  naliczonych opłat za wycięcie 
drzew.   

3. Na terenie  Lecznicy dla zwierząt przy ul. Kopernika 15  przeprowadzono 4 szkolenia dla 
młodzieży  6 kl. szkół podstawowych w zakresie opieki nad zwierzętami bezdomnymi i 
zapobieganiu bezdomności zwierząt.  Szkolenia powiązane  były ze zwiedzaniem lecznicy. 

4. Po przeprowadzeniu analizy materiałów wydano postanowienie o odmowie wszczęcia 
postępowania dla przedsięwzięcia polegającego na ,, Modernizacji instalacji odwadniania 
osadów na terenie GOŚ ŁAM. 

5. Trwa postępowanie o udzielenie zamówienia na realizację usługi odbioru i 
zagospodarowania odpadów komunalnych z terenu Gminy Pabianice. 
 

W zakresie działalności gospodarczej i rolnictwa: 
 
1. Przyjęto i wprowadzono  28 wniosków o  wpis  do CEIDG. 
 
W zakresie gospodarki gruntami: 
 
1.      Wydano 31 decyzji ustalającej opłatę adiacencka z tytułu wybudowania sieci  
           wodociągowej we wsiach Żytowice, Rydzyny, Jadwinin i Piątkowisko. 
2.      Wniesiono 3 odwołania od decyzji ustalającej opłatę adiacencką. Powodem odwołania  
           była wysokość naliczonej opłaty. 
W zakresie oświaty, kultury i sportu  

1. W miesiącu listopadzie z usług opiekunów dziennych zatrudnionych przez gminę 
korzystało dziesięcioro dzieci. Jest to maksymalna liczba dzieci, jaka może być objęta 
opieką.  
 

2. Przesłano do Kuratorium Oświaty w Łodzi wniosek dot. programu wieloletniego – 
„Narodowy Program Rozwoju Czytelnictwa”. Do programu zgłosiły się trzy szkoły : 
Gimnazjum w Piątkowisku, Szkoła Podstawowa w Pawlikowicach oraz Szkoła 
Podstawowa w Petrykozach, wyniki udzielenia dotacji w ramach programu poznamy we 
wrześniu 2017 roku. 



6 
 

 
3. 4 listopada odbył się Maraton Czytania w Szkole Podstawowej w Petrykozach a 10 

listopada obchody Narodowego Święta Niepodległości. 
 
4. Urząd Gminy otrzymał sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z umowy zawartej 

pomiędzy Gminą Pabianice a Powiatem Pabianickim w zakresie Doskonalenia Nauczycieli 
i Doradztwa Metodycznego za rok 2016 r. 
 

5. Przesłano do Kuratorium Oświaty w Łodzi informacje dotyczącą uczniów, którzy 
otrzymali pomoc materialną w ramach dotacji celowych: stypendia szkolne, zasiłek 
szkolny, wyprawka szkolna, zasiłek losowy. Łączna liczba uczniów, która otrzymała 
pomoc wynosi 47. 
 

6. Przekazano do Kuratorium Oświaty w Łodzi informację, dotyczącą wysokości 
potrzebnych środków finansowych na realizację dofinansowania pracodawcom kosztów 
kształcenia młodocianych pracowników do końca roku 2016 r. Łączna kwota wypłat w 
roku 2016 wyniosła 10 999,14 zł. 
 

7. W związku z decyzją Wojewody Łódzkiego w sprawie dotacji celowej przeznaczonej na 
wyposażenie szkół w podręczniki oraz materiały edukacyjne i ćwiczeniowe uczniów kl. I, 
II,III, IV, V szkół podstawowych, oraz kl. I i II gimnazjum, przekazano do szkół drugą 
transzę dotacji. 

 
8. Trwa postępowanie o udzielenie zamówienia na zakup oleju opałowego do szkół i świetlic 

na terenie Gminy Pabianice. 

W zakresie pozyskiwania funduszy zewnętrznych  

1. W ramach konkursu RPO WŁ XI.1.2 kształcenie ogólne, Gmina otrzymała 442 985,20 zł 

dofinansowania na realizację projektu w Szkole Podstawowej w Bychlewie. Składany w 

tym samym konkursie wniosek dla SP w Petrykozach został odrzucony, pomimo iż pisany 

był w taki sam sposób. Różnica w przyznanej punktacji wyniosła 30 punktów (Bychlew 

oceniono na 95 punktów na 100 możliwych plus 20 punktów z kryteriów premiujących, a 

Petrykozy na 65). Gmina Złożyła w tej sprawie protest do Urzędu Marszałkowskiego.  

 

Rozpoczęto realizację projektu:  

- wyznaczono kadrę zarządzającą po stronie Urzędu i Szkoły  

- trwa przygotowanie szczegółowego budżetu projektu, by mógł zostać wpisany do 

uchwały budżetowej Gminy Pabianice w tym podział na klasyfikacje budżetowe,  

- rozpoczęto rekrutację uczniów tj. badanie ich potrzeb i kierowanie na zajęcia w ramach 

projektu. W tym celu opracowano kartę rekrutacyjną.  
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- przygotowano i wysłano załączniki niezbędne do zawarcia umowy z Urzędem 

Marszałkowskim,  

- przeanalizowano strukturę planowanych wydatków pod kątem prawa zamówień 

publicznych.  

2. Trwa przygotowanie kolejnego numeru "Naszej Gminy Pabianice" tj. opracowanie 

artykułów i edycja materiałów nadesłanych.  

3. Pracownicy Urzędu wzięli udział w spotkaniu informacyjnym organizowanym przez 

Urząd Marszałkowski Departament Funduszu Rozwoju Obszarów Wiejskich na temat 

trwającego naboru wniosków w zakresie Gospodarki wodno-ściekowej . Na spotkaniu 

przedstawiono obowiązujące kryteria oceny, ogólne informacje na temat wypełniania 

wniosku i wymaganych załączników, zasady naboru oraz najważniejsze informacje 

dotyczące prawidłowej realizacji projektów oraz zasad oceny procedur zamówień 

publicznych w ramach projektów realizowanych w PROW. Spotkanie miało charakter 

wprowadzający, szczegóły możliwe są do uzyskania w bezpośrednim kontakcie z 

opiekunem projektu. Ostateczna liczba możliwej do uzyskania punktacji zależy od 

kryteriów regionalnych w tym od wielkości projektowanej instalacji (np. ilości 

odprowadzanych ścieków) i jej rodzaju (odprowadzanie i oczyszczanie ścieków, 

zaopatrzenie w wodę lub oba typy).  

2. Wykorzystanie świetlic wiejskich Gminy Pabianice w listopadzie 2016 r. 

1. Świetlica wiejska w Koninie 

• okresy wynajmu na potrzeby organizacji imprez prywatnych ( 19.11.2016 r.) 

• Spotkania organizacji społecznych działających na terenie sołectwa : Carpe Diem, OSP 

w Koninie, KGW Konin-Majówka, Kółka Różańcowego 

2. Świetlica wiejska w Jadwininie 

• okresy wynajmu na potrzeby organizacji imprez prywatnych ( 03-07.11, 10-15.11.2016 

r.) 

• spotkanie organizacji społecznych działających na terenie sołectwa ( Rada sołecka) 

3. Świetlica wiejska w Hermanowie 

• okresy wynajmu na potrzeby organizacji imprez prywatnych ( 17-22.11.2016 r.) 

• udostępnienie mieszkańcom popołudniami świetlicy ( wspólne gry  bilard, tenis 

stołowy) 

4. Dom Ludowy w Bychlewie 
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• 11.11.2016 r. Obchody Gminnego Święta Niepodległości 

• pn. godz 15.00-18.00 – zajęcia gry na pianinie, wt,czw. 16.00-21.00 – zajęcia z kapelą 

oraz ZPIT „ Bychlewianka” 

• Spotkania organizacji społecznych działających na terenie sołectwa ( KGW) 

• okresy wynajmu na potrzeby organizacji imprez prywatnych (4-7.11.2016, 19-

20.11.2016 r.) 

5. Obiekt sportowy w Piątkowisku 

•  pn-pt 16.00-20.00 – treningi mecze sparingowe drużyn LKS „ Orzeł” Piątkowisko ( 

trampkarze,juniorzy,seniorzy) 

6. Świetlica wiejska w Woli Żytowskiej 

• w pon/śr/pt w godz. 18.15-20.15 Aerobik / Gimnastyka ogólnorozwojowa 

• pn/śr/pt -  godz.15.30 – 20.30 Świetlica ogólnodostępna dla mieszkańców gminy 

• spotkania organizacji społecznych działających na terenie sołectwa (KGW) 

7. Obiekt sportowy w Bychlewie 

• pn-pt godz. 16.00-21.00 odbywają się treningi i mecze sparingowe drużyn LKS 

Jutrzenka Bychlew” 

Radna A. Marciniak w uzupełnieniu poinformowała , że między sesjami odbyły się na terenie 

gminy uroczystości z okazji święta Niepodległości. Była to uroczystość w Gimnazjum w 

Piątkowisku oraz w Bychlewie gdzie uświetniona  została występami Gminnej Orkiestry Dętej 

w  Górce Pabianickiej. Odbyła się również msza św.  

Radny A. Skawiński zwrócił się z pytaniami  do Wójta Gminy 

-   o przekazanie informacji na temat programów edukacyjnych, które były złożone w ramach 

konkursu oraz zapytał  kiedy został wniesiony protest 

- na temat budowy biologicznych oczyszczalni ścieków do którego to zadania zostało 

opracowane studium wykonalności  

- pytał, czy prawdą jest, że Wójt Gminy przegrał sprawę w sądzie w związku z brakiem 

udzielenia informacji publicznej, kto pokryje koszt procesu. 

 Na pierwsze pytanie dot. programów edukacyjnych  Kierownik M Wieczorek udzielił 

informacji, że zostały złożone dwa wnioski, jeden z nich dla szkoły w Bychlewie, drugi 
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natomiast dla szkoły w Petrykozach. Wniosek dla Bychlewa otrzymał bardzo wysoką 

punktację, natomiast wniosek dla  szkoły w Petrykozach na 100 możliwych jedynie 65 punktów 

i nie został zakwalifikowany. Poinformował, że wnioski te pisane były równolegle z 

uwzględnieniem specyfiki każdej ze szkół. W związku z powyższym po analizie Urząd Gminy 

doszedł do wniosku,  że z wieloma argumentami nie zgadza  się i postanowiono złożyć  protest. 

Projekty dotyczyły realizacji zajęć dodatkowych dla dzieci wymagających takich zajęć; miedzy 

innymi  w zakresie wsparcia pedagoga, psychologa, doposażenia sali do integracji 

sensorycznej. Wartość projektu opiewa na kwotę  476 328 18 , kwota dofinansowania to  442 

925 20 zł, wkład własny gminy to kwota 33,342 zł.. Realizacja projektu opiewa na 2 lata.  

Na pytanie dot. niepowodzeń w uzyskaniu dotacji na  budowę biologicznych oczyszczalni 

ścieków odpowiedzi udzielił kierownik S. Izbicki informując, że w marcu br. została podpisana 

umowa na studium wykonalności budowy biologicznych przydomowych oczyszczalni 

ścieków, natomiast  w miesiącu czerwcu br. złożono do RPO wniosek o dofinansowanie na to 

zadanie. Wniosek nie przeszedł wymogów formalnych z uwagi na to, że gmina, ani żadna 

miejscowość w gminie nie jest wpisana do Krajowego Programu Oczyszczania ścieków. Do 

wszystkich mieszkańców, którzy zawarli umowy zostały wysłane informacje o rozwiązaniu 

umów.  Kierownik poinformował także, iż gmina posiada kilka planów co do instalacji tych  

oczyszczalni, ale jest jeszcze za wcześnie, aby je teraz przedstawiać , terminem wstępnym 

uważa że może być styczeń, luty przyszłego  roku.  

Radny A. Skawiński wyraził niezadowolenie z takiego obrotu sprawy, wskazując, że gmina 

posiada osoby zatrudnione do opracowywania  wniosków, gdzie w powyższym przypadku 

okazuje się, że nie zostały należycie sprawdzone kryteria dostępu wg których wiadomo było z 

góry, że wniosek nie miał szansy, a zostały wydatkowane środki finansowe z budżetu na 

wymagane studium wykonalności. Zdaniem radnego pracownicy nie dopełnili obowiązku.  

Kierownik S. Izbicki powiedział, że wprowadzenie tych zmian  było możliwe przez firmę   w 

trakcie  tak jak został zmieniony termin składania wniosku, który uprzednio miał być składany 

w kwietniu a został zmieniony  na czerwiec.   

W sprawie dotyczącej przegranej sprawy w sądzie w związku z nieudzieleniem informacji w 

ramach informacji publicznej  Kierownik M. Wieczorek odczytał wyrok sądu, w którym 

między innymi zostało zwarte, że umarza się skargę, stwierdza się, że bezczynność Wójta nie 

miała miejsca z naruszeniem rażącym prawa, została  nałożona opłata w związku z 



10 
 

poniesionymi kosztami sprawy  w wysokości 100 zł., którą uiszczono z budżetu gminy.  

Nałożono obowiązek przekazania faktury o której mowa w skardze w terminie 14 dni od daty 

uprawomocnienia się wyroku.  

Kierownik wyjaśnił także, iż informacja ta (a dot. przekazania faktury) nie została udzielona  

ponieważ  w czasie kiedy o nią  wystąpiono w Urzędzie Gminy jeszcze faktury takiej  nie było.  

Wpłynęła w późniejszym terminie. 

Radny A. Skawiński chciał pozyskać informację w temacie składania wniosków na edukację 

ogólną, na którą Kierownik odpowiedział, że w tej chwili nie ma jeszcze decyzji co do składania 

wniosków w następnym naborze, prawdopodobnie Urząd Gminy nie będzie brał udziału, 

ponieważ nie jest jeszcze na tyle przygotowany by jak wyraził  skorzystać  z tej furtki, która się 

otworzyła. Wszystkie przygotowania związane z rozbudową infrastruktury  szkół wynikają z 

reformy oświatowej,  która nas czeka w związku  z wejściem planowanych  nowych przepisów  

na koniec tego roku. Okazuje się , że w najbliższych latach musimy przeprowadzić inwestycje 

w szkołach, przynajmniej w ich części. Ażeby przygotować się do tego naboru, o którym mówi 

radny należałoby posiadać już gotowe plany funkcjonalno - użytkowe już na początku tego 

roku budżetowego.  

Ad. pkt. 6 

Interpelacji nie zgłoszono. 

Radny Ł. Drewniak zapytał w sprawie dot. planowanej  rozbudowy szkoły w Petrykozach, 

czy podjęte zostały kwestie projektowe, ponieważ jak wyraził przeglądając projekt 

budżetu na rok 2017 nie zauważył zaplanowanych środków finansowych na ten cel.   

Radny A. Skawiński wnioskował, aby jeszcze przed  rozpoczęciem okresu zimowego 

dokonać przeglądu dróg gminnych, wystąpić do odpowiednich zarządców dróg o ich 

naprawę.  

Przewodniczący Rady zabierając głos w sprawie wniosku złożonego przez radnego A. 

Skawińskiego na poprzedniej sesji dot. zorganizowania wycieczki do Warszawy dla 

najmłodszych mieszkańców gminy poinformował, że wniosek ten zostanie poddany 

przedyskutowaniu i głosowaniu w punkcie Wolne wnioski i sprawy różne.  
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Ad. pkt 7.  

Informację  na temat działalności sportowej na terenie gminy za 2016 rok przedstawił 

Kierownik M. Wieczorek. Poinformował, że przedkłada ja w imieniu Przewodniczącego 

Gminnej Rady Sportu p. Łukasza Stencla, który ze względu na obowiązki służbowe nie mógł 

uczestniczyć w obradach sesji, złożył w tej sprawie pismo do Przewodniczącego Rady Gminy.  

Kierownik  kolejno przedkładał informację na temat działalności klubów: UKS „Junior” 

Piątkowisko, LKS „ Orzeł”  Piątkowisko, GLKS „Burza” Pawlikowice, LKS „Jutrzenka” 

Bychlew. Informacja stanowi zał. nr 3 do protokołu. Informacja o organizacji, terminach, 

przyznanych dotacjach wypoczynku letniego przez poszczególne kluby sportowe stanowi zał. 

nr 4 do niniejszego protokołu.  

Kierownik poinformował, że w roku bieżącym Zarządzeniem Wójta Gminy Nr 3/2016 z dnia 

29.01.2016 r. na kadencje 4 letnia została powołana Gminna Rada Sportu na czele, której stanął 

Przewodniczący Łukasz Stencel. W skład GRS wchodzą: radny desygnowany przez Rade 

Gminy, przedstawiciele Urzędu Gminy, nauczyciele wychowania fizycznego. GRS odbyła w 

br. 4 posiedzenia w tym, jedno wyjazdowe w miesiącu czerwcu br. , na którym podsumowano 

i nagrodzono zaangażowanych w rozwój sportu szkolnego. Na ostatnim posiedzeniu GRS 

pozytywnie zaopiniowała przyznanie nagród dla dwóch wyróżniających się zawodników w 

dyscyplinie: zapasy klasyczne Michała Dybkę i Dawida Grobelnego. Uroczyste wręczenie 

nagród miało miejsce w dniu 11 listopada br.  podczas gminnych obchodów z okazji św. 

Niepodległości.  

Do przedłożonej informacji radni nie wnieśli uwag, jedynie radny A. Skawiński prosił, aby na 

przyszłość takie informacje jak  przedłożona przez Kierownika M. Wieczorka podsumowująca 

działalność sportowa w danym roku trafiała wcześniej jako informacja pisemna do wszystkich 

radnych chociażby za pośrednictwem poczty elektronicznej.  

Więcej spraw w tym punkcie nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady ogłosił kilkuminutowa przerwę w obradach sesji.  

Ad. pkt 8. 
 
Przewodniczący zaproponował by z uwagi na obecność gości ze stowarzyszenia Pax Tecum w 
pierwszej kolejności udzielić im głosu. 
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Uwag do powyższej propozycji nie zgłaszano. 
 
Głos zabrał Pan Piotr Madej, przedstawiciel stowarzyszenia, który poinformował, że celem 
stowarzyszenia są nieodpłatne porady prawne dla wszystkich mieszkańców gminy Pabianice i 
miasta. Wyjaśnił, że ich obecność na sesji związana jest z uchwałą o współpracy z 
organizacjami pozarządowymi, która ma być procedowana podczas sesji, a do której 
stowarzyszenie złożyło uwagi. Następnie uzasadnił cel działalności stowarzyszenia, a także 
poinformował o już rozpoczętej współpracy z parafią w Górce Pabianickiej i parafią Chrystusa 
Króla. 
 
Radny K. Kowalski zapytał o oczekiwania stowarzyszenia dot. Rady i Urzędu w formach 
materialnych i niematerialnych. 
 
Pan P. Madej odpowiedział, że postulatem stowarzyszenia jest nawiązanie współpracy. Jego 
zdaniem pierwszym krokiem w dokonaniu tego jest podjęcie wzmiankowanej uchwały. 
Zapewnił, że nawet jeżeli innych form tej współpracy nie będzie, to doradztwo prawne i tak 
będzie kontynuowane. Docelowo, za rok lub dwa oczekiwał, że stowarzyszenie otrzyma 
dofinansowanie, ponieważ jest to aspekt współpracy. Zauważył również, że takim krokiem 
mogłoby być udzielanie porad w urzędzie gminy, o czym prowadzone były już rozmowy z 
Przewodniczącym. 
 
Innych uwag, ani pytań nie było. 
 
Przewodniczący przeszedł do omawiania projektów uchwał. 
 
W-ce Przewodnicząca przedstawiła projekty od nr roboczego XXXI/A/2016 do XXXI/M/2016, 
co stanowi zał. od nr 5 do nr 18. 
 
Do pierwszego projektu uchwały Wójt zgłosił autopoprawkę polegającą na: 

• wykreśleniu z §1 ust. 2; 

• w §2 zamiast „§1 ust. 3 pkt 4” wpisać „§1 ust. 2 pkt 4”. 
 
Do powyższego odniósł się radny A. Skawiński. Radny zauważył, że wykreśla się 
postanowienie o zbiórce odpadów wielkogabarytowych od mieszkańców, mimo iż kilkakrotnie 
była mowa o tym by była możliwość odbioru tych odpadów. Kierownik na Komisji przekazał 
informację o możliwości odbioru odpadów od najbardziej potrzebujących mieszkańców 
własnym sprzętem, jednak od poprzedniego Kierownika radni otrzymali informację, że nie ma 
możliwości przewożenia odpadów własnym sprzętem. Chciał, aby kwestia ta została 
wyjaśniona. 
 
Kierownik zauważył, że na komisjach wyjaśniał, iż mimo wykreślenia tego postanowienia z 
uchwały istnieje możliwość zorganizowania zbiórki odpadów wielkogabarytowych od 
mieszkańców. Uzasadnił fakt wykreślenia postanowienia o zbiórce z uchwały wzrostem stawki 
opłaty za odbiór odpadów o 2 zł od osoby, a istnieje PSZOK, do którego można oddawać 
odpady wielkogabarytowe, i który gmina utrzymuje. Na komisjach przekazano informację, że 
mogłaby zostać zorganizowana zbiórka po zgłoszeniu się osób zainteresowanych. Zostałoby to 
sfinansowane prze gminę lub za dodatkową opłatą przez tych mieszkańców. Była również 
propozycja przewiezienia odpadów do PSZOKu własnym sprzętem dla osób w najtrudniejszej 
sytuacji. Nie wiadomo jeszcze, czy będzie to własny sprzęt, czy wynajęty. 
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Radny w związku z tym dowodził, że nadal nie można przekazać mieszkańcom konkretnych 
informacji w tym temacie. Zastanawiał się również, jak będzie ustalone kto znajduje się w 
trudnej sytuacji. 
 
Radna C. Rychłowska zauważyła, że w Pabianicach zbiórka odbywa się 2 razy do roku. 
 
Kierownik odpowiedział, że w Pabianicach przetarg został unieważniony ze względu na zbyt 
wysokie koszty związane z obiorem odpadów od mieszkańców. 
 
Przewodniczący zakończył dalszą dyskusję i przeszedł do głosowania. 
 
Radni przyjęli zaproponowane przez Wójta autopoprawki jednogłośnie. 
 
Radny wnioskował by jak najszybciej określić kiedy będą zbierane odpady wielkogabarytowe 
i w jakiej formie. Pytał Wójta kiedy może się tego spodziewać. 
 
Wójt odpowiedział, że na przełomie grudnia i stycznia. 
 
Uchwała Nr XXXI/279/2016 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Pytanie zadała jeszcze sołtys wsi Rydzyny K. Helbik, która chciała wiedzieć, czy aby oddać 
odpady do PSZOK konieczne jest okazywanie się dowodem osobistym, czy nie wystarczy 
dowód uiszczenia opłaty. 
 
Kierownik odpowiedział, że nie musi to być dowód osobisty, mogą być to inne dokumenty 
wymienione w przyjętej uchwale. 
 
Dalszych głosów w tym temacie nie było. 
 
Do projektu o nr roboczym XXXI/B/2016 uwag nie zgłaszano. Uchwała Nr XXXI/280/2016 
przyjęta została jednomyślnie. 
 
Autopoprawkę do projektu uchwały o nr XXXI/C/2016 zgłosił Wójt. Była ona następująca: 

• w §21 pkt 3 lit. b tiret 1 zmienić z 40º na 45º; 

• w §21 pkt 3 lit. b tiret 1 dopisać: „dachy płaskie”. 
 
Uwag nie zgłaszano. 
 
Zaproponowane zmiany zostały przyjęte jednogłośnie. 
 
Uchwała Nr XXXI/281/2016 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Do kolejnych projektów o nr XXXI/D/2016, XXXI/E/2016 i XXXI/F/2016 pytań, ani uwag nie 
było. 
 
Uchwały Nr XXXI/282/2016, XXXI/283/2016 i XXXI/284/2016 zostały przyjęte jednomyślnie 
w głosowaniu przeprowadzonym odrębnie nad każdą z nich. 
 
Do kolejnego projektu o nr roboczym XXXI/G/2016 dot. przystąpienia do zmiany miejscowego 
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planu zagospodarowania przestrzennego gminy Pabianice dla części wsi Świątniki pytanie 
zadał radny A. Skawiński. Zauważył, że o tym terenie wypowiadał się sołtys wsi Świątniki, że 
są to tereny rolnicze i należy je chronić. Pytał jak ta uchwała ma się do słów sołtysa. Przyznał, 
że otrzymał pismo popierające przystąpienie do zmiany planu, jednak oczekiwał wyjaśnień. 
 
Wójt odpowiedział, że w 2013r. zatwierdzone zostało studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy, gdzie tereny te były przeznaczone pod budownictwo 
jednorodzinne. Stąd proponowana zmiana. 
 
Radny wyraził pogląd, że zmiana studium w tym zakresie była błędem. 
 
Dalszych głosów nie było. 
 
Za przyjęciem uchwały Nr XXXI/285/2016 opowiedziało się 8 radnych, przy 6 głosach 
wstrzymujących. 
 
Kolejne dwa projekty o nr XXXI/H/2016 i XXXI/I/2016 zostały przyjęte bez uwag. Radni 
opowiedzieli się jednomyślnie za przyjęciem Uchwały Nr XXXI/286/2016 i Nr 
XXXI/287/2016, w głosowaniu przeprowadzonym odrębnie nad każdym z nich. 
 
Do projektu o nr roboczym XXXI/J/2016 pytanie zadała radna C. Rychłowska. Radna chciała 
wiedzieć o ile wzrosła cena kwintal żyta dla celów podatkowych. 
 
Skarbnik odpowiedziała, że nastąpił wzrost o 1 zł w stosunku do zeszłego roku. 
 
Innych pytań nie było. 
 
Za przyjęciem Uchwały Nr XXXI/288/2016 opowiedziało się 13 radnych, przy 1 głosie 
przeciw. 
 
Po przegłosowaniu powyższej uchwały salę obrad opuścił jeden radny. Na sali pozostało 12 
radnych. 
 
Radni nie zgłaszali uwag, ani pytań do pozostałych projektów uchwał, tj. od nr XXXI/K/2016 
do XXXI/M/2016. W konsekwencji uchwały zostały przyjęte w sposób następujący: 

• Uchwała Nr XXXI/289/2016 została przyjęta jednogłośnie; 

• Uchwała Nr XXXI/290/2016 została przyjęta 9 głosami za, przy 3 głosach przeciw. 1 
radny nie brał udziału w głosowaniu; 

• Uchwała Nr XXXI/291/2016 została przyjęta jednogłośnie; 

• Uchwała Nr XXXI/292/2016 została przyjęta jednogłośnie. 
 
Dalszych głosów, ani uwag nie było. 
 
   
Ad. pkt 9. 
 
W ramach odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski jako pierwszy głos zabrał 
Przewodniczący Rady Gminy Pabianice, który poddał pod obrady sesji wniosek złożony na 
poprzedniej sesji przez radnego A. Skawińskiego, a który dotyczył zorganizowania wycieczki 
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dla najmłodszych mieszkańców gminy w ramach zadośćuczynienia za grzechy radnych. 
 
Przewodniczący słowem wstępu zauważył, że Rada nie jest od tego by oceniać kto i jakie 
grzechy popełnia i jakie powinno być ich odkupienie. 
 
Do powyższego odniósł się sam zainteresowany. Radny A. Skawiński wyjaśnił, że wycieczka 
nie miała być finansowana ze środków budżetowych. Wytłumaczył, że ze względu na to, co 
radni zrobili wycieczka miała być zadośćuczynieniem. 
 
Dalszej dyskusji nie było. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o zorganizowanie wycieczki dla 
najmłodszych mieszkańców gminy Pabianice jako zadośćuczynienie za grzechy radnych. 
 
Przeciw wnioskowi opowiedziało się 9 radnych. 4 radnych nie głosowało. 
 
Radny Ł. Drewniak oczekiwał od Wójta odpowiedzi na pytanie zadane wcześniej, a dotyczące 
rozbudowy szkoły w Petrykozach. 
 
Wójt stwierdził, że odpowiedź zostanie udzielona w późniejszym czasie. 
 
Kolejną kwestię poruszył radny K. Kowalski. Radny wysunął przypuszczenie, że 
Przewodniczący nie zamierzał poruszyć sprawy pisma skierowanego do Starosty Pabianickiego 
dotyczącego kontroli stowarzyszenia „Nowoczesność dla Rozwoju”. W związku z tym sam 
poruszył ten temat i zauważył, że Przewodniczący przekroczył swoje uprawnienia i naruszył 
prawo samodzielnie podpisując pismo, na dowód czego przytoczył art. 19 ust. 2 ustawy o 
samorządzie gminnym, który określa kompetencje przewodniczącego rady. Zdaniem radnego 
ustawodawca nie przewidział możliwości scedowania na przewodniczącego kompetencji do 
podejmowania tego typu decyzji samodzielnie. Zastrzegł jednocześnie, że nie rozstrzyga, czy 
merytorycznie zasadna jest taka kontrola. Był przeciwny, aby Przewodniczący Rady Gminy 
Pabianice podejmował tego typu decyzje za radnego.  Dlatego też wnioskował by 
Przewodniczący dowiedział się więcej w tym temacie. Następnie radny odniósł się do opinii 
prawnej w sprawie badania poziomu hałasu w okolicy drogi ekspresowej S8. Zgodnie z opinią, 
którą otrzymał, wykonanie pomiaru nie jest możliwe i celowe, ponieważ nie należy do zadań 
własnych gminy, jest to obowiązek GDDKiA. Radny nie zgadzał się z taką opinią. Pytał, jak 
do tej argumentacji ma się przekazanie kwoty 150 tys. zł dla innej gminy na odnowę kościoła. 
Pytał, czy jest to zadanie własne gminy. Był też zdania, że GDDKiA wykona pomiary, ale nie 
wykona ich właściwie nie biorąc pod uwagę interesu mieszkańców i problem pozostanie. 
 
Do pierwszego zarzutu radnego odniósł się Przewodniczący M. Muszczak, który zauważył, że 
nie poinformował o interpelacjach, ponieważ na ostatniej sesji interpelacji nie było. Zamierzał 
natomiast poruszyć sprawę pisma skierowanego do Starosty w punkcie: „wolne wnioski, 
komunikaty i sprawy różne”, do którego Rada jeszcze nie przeszła. 
 
Z kolei radna A. Marciniak odniosła się do drugiej sprawy. Pytała, czy radny składał wniosek 
o sfinansowanie pomiaru poziomu hałasu i czy Rada była temu przeciwna. 
 
Radny K. Kowalski odpowiedział, że wniosek do Wójta składali mieszkańcy. 
 
Dalszych głosów w tym punkcie nie było. 
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Ad. pkt 10. 
 
W ramach wolnych wniosków, komunikatów i spraw różnych radny A. Skawiński przypomniał, 
że na posiedzeniu Komisji Ochrony Środowiska i Rozwoju prosił o przedstawienie na sesji i w 
formie pisemnej punktacji dotyczącej oceny wniosków składanych do PROW w zakresie 
dofinansowania budowy kanalizacji i wodociągów. 
 
Kierownik S. Izbicki udzielił wyczerpującej odpowiedzi w tym zakresie przytaczając 
postanowienia zawarte w rozporządzeniu Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi w sprawie 
szczegółowych warunków i trybu przyznawania oraz wypłaty pomocy finansowej na operacje 
typu „Gospodarka wodnościekowa” w ramach poddziałania „Wsparcie inwestycji związanych 
z tworzeniem, ulepszaniem lub rozbudową wszystkich rodzajów małej infrastruktury, w tym 
inwestycji w energię odnawialną i w oszczędzanie energii” objętego Programem Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na lata 2014–2020, co stanowi zał. nr 19 do protokołu. Podkreślił przy 
tym, że w przypadku województwa łódzkiego dodatkowe punkty można uzyskać tylko w 
przypadku budowy oczyszczalni ścieków kub budowy sieci kanalizacyjnej, a nie 
przydomowych oczyszczalni ścieków. 
 
Dalszych głosów w tym temacie nie było. 
 
W dalszej kolejności głos zabrał Przewodniczący, który odczyta następujące pisma: 

• pismo skierowane do Starosty Pabianickiego z wnioskiem o przeprowadzenie kontroli 
stowarzyszenia „Nowoczesność dla Rozwoju” (zał. nr 20 ); 

• odpowiedź Starosty na wskazane powyżej pismo (zał. nr 21); 

• pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w sprawie przekazania donosu mieszkańca 
gminy na działalność opiekunów świetlic wiejskich (zał. nr 22); 

• donos w w/w sprawie (zał. nr 23). 
 
Przewodniczący poinformował, że przeprowadził rozmowy wyjaśniające z radnymi-sołtysami, 
którzy są wymienieni w donosie, a także wystosował pismo do Wójta z prośbą o 
ustosunkowanie się do zarzutów przez Pana Prusinowskiego. Protokoły z przeprowadzonych 
rozmów dostępne są w biurze Rady. 
 
Radny A. Skawiński odniósł się w swojej wypowiedzi do pisma kierowanego do Starosty. Po 
poinformowaniu przez Przewodniczącego o tym, że zostało ono sformułowane wspólnie z 
mecenasem A. Jankowskim zarzucił Przewodniczącemu, że ten podpisał pismo bez jego 
przeczytania. Zarzucił, że poświadcza w nim nieprawdę, ponieważ w piśmie wskazuje się, że 
w statucie stowarzyszenia „Nowoczesność dla Rozwoju” nie ma zapisów o prowadzeniu 
odpłatnej działalności pożytku publicznego. Radny twierdził, że jest to nieprawda. 
 
Przewodniczący odpowiedział, że czytał w/w pismo. Sformułowania, które w nim zostały 
zawarte zostały zaczerpnięte z wyroku WSA. Niemniej przyznał, że to w KRS nie ma zapisu o 
tym, że stowarzyszenie prowadzi również odpłatną działalność pożytku publicznego. Za błąd 
przeprosił. 
 
Radny domagał się sprostowania. Pytał, kiedy Przewodniczący zamierza takie sprostowanie 
napisać. 
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Przewodniczący odpowiedział, że w najbliższym czasie. 
 
Radny wyraził opinię, że radni nie orientują się w temacie współpracy z organizacjami 
pozarządowymi. 
 
Innych uwag nie było. 
 
Ad. pkt 11. 
 
Przewodniczący zakończył XXXI sesję Rady Gminy Pabianice. 
 

 Przewodniczący Rady Gminy 
Pabianice 

 
 Marek Muszczak 

 
 
 
Protokołowały: 
Urszula Czerwonka 
Andżelika Struzikiewicz 


